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Rozmowa z Burmistrzem Wolsztyna Andrzejem Rogozinskim 
ƻ ƛƴǿŜǎǘȅŎƧŀŎƘ ǿ ƳƛƴƛƻƴȅƳ ƛ ōƛŜȍŊŎȅƳ Ǌƻƪǳ  

 
/Ȋȅ ǿ ƳƛƴƛƻƴȅƳ Ǌƻƪǳ ǿǎȊȅǎǘƪƛŜ ȊŀƳƛŜǊȊŜƴƛŀ ƛƴǿŜǎǘȅŎȅƧƴŜ ȊƻǎǘŀƱȅ ȊǊŜŀƭƛȊƻǿŀƴŜΚ 
tƻƳƛƳƻ ȍŜ ƛ Ǌƻƪ нлмоΣ ƛ ǘŜƴΣ ƪǘƽǊȅ ǎƛť ǊƻȊǇƻŎȊŊƱΣ ōȅƱȅ ƻƪǊŜǎŜƳΣ ƎŘȊƛŜ ƪƻƵŎȊȅƱȅ ǎƛť ǏǊƻŘƪƛ ǇƻƳƻŎƻǿŜ ǿ ǇƻǎȊŎȊŜπ
ƎƽƭƴȅŎƘ ǇǊƻƎǊŀƳŀŎƘΣ ǘƻ ƳƻȍŜƳȅ ǎǇƻƪƻƧƴƛŜ ǇƻǿƛŜŘȊƛŜŏΣ ȍŜ ǳŘŀƱƻ ƴŀƳ ǎƛť ǳȊȅǎƪŀŏ ŘƻŦƛƴŀƴǎƻǿŀƴƛŜ Řƻ ǿƛŜƭǳ 
ǇǊȊŜŘǎƛťǿȊƛťŏ ƛƴǿŜǎǘȅŎȅƧƴȅŎƘ ƛ ǘŀƪ ƴŀǇǊŀǿŘť фф ǇǊƻŎΦ ƴŀǎȊȅŎƘ ǳōƛŜƎƱƻǊƻŎȊƴȅŎƘ ȊŀƳƛŜǊȊŜƵ ȊƻǎǘŀƱƻ ȊǊŜŀƭƛȊƻǿŀπ
nych. 
² ǘŀƪƛƳ ǊŀȊƛŜ ƴƛŜ ǳŘŀƱƻ ǎƛťΦΦΦ 
WŜŘƴŊ Ȋ ƛƴǿŜǎǘȅŎƧƛΣ ƪǘƽǊŊ ŎƘŎƛŜƭƛǏƳȅ ǊŜŀƭƛȊƻǿŀŏ ǿǎǇƽƭƴȅƳƛ ǎƛƱŀƳƛ Ȋ DŜƴŜǊŀƭƴŊ 5ȅǊŜƪŎƧŊ 5ǊƽƎ YǊŀƧƻǿȅŎƘ ƛ !ǳǘƻπ
ǎǘǊŀŘΣ hŘŘȊƛŀƱŜƳ ǿ tƻȊƴŀƴƛǳΣ ōȅƱƻ ǊƻƴŘƻ ǇǊȊȅ ¦ǊȊťŘȊƛŜ {ƪŀǊōƻǿȅƳΣ ƴƻ ƛ ǿƱŀǏƴƛŜ ƧŜƧ ƴƛŜ ǳŘŀƱƻ ǎƛť ǎŦƛƴŀƭƛȊƻǿŀŏΦ 
¢ǊȊŜōŀ ǇǊȊȅȊƴŀŏΣ ȍŜ ƳŀƳȅ ǘǳ ƴƛŜǿƛŜƭƪƛ ǿǇƱȅǿ ƴŀ ȊŀǇƛǎȅ ǘŀƪƛŎƘ ƛƴǿŜǎǘȅŎƧƛ ǿ ǇƭŀƴŀŎƘ ǘŜƎƻ ǘȅǇǳ ƛƴǎǘȅǘǳŎƧƛΦ bŀ Ǉƻπ
ŎƛŜǎȊŜƴƛŜ ŘƻŘŀƳΣ ȍŜ ǊƻƴŘƻ ƧŜǎǘ ǿǇƛǎŀƴŜ Řƻ ǊŜŀƭƛȊŀŎƧƛ ǿ ƭŀǘŀŎƘ нлмп-нлмсΦ ¢ŀƪȍŜ ǿȅƪƻƴŀƴŜ ȊƻǎǘŀƴƛŜ ƴŀ ǇŜǿƴƻΦ 
bŀǘƻƳƛŀǎǘ ǇƻȊƻǎǘŀƱŜ ƛƴǿŜǎǘȅŎƧŜΣ ƪǘƽǊȅŎƘ ōȅƱƻ ƴŀǇǊŀǿŘť ǎǇƻǊƻΣ ǳŘŀƱƻ ǎƛť ǎŦƛƴŀƭƛȊƻǿŀŏΦ 
bŀ ǇǊȊȅƪƱŀŘ Κ YǘƽǊŜ ǘǳ ǿȅƧŊǘƪƻǿƻ ǿŀǊǘƻ ǿȅƳƛŜƴƛŏΚ 
/ƻǊŀȊ ǿƛťŎŜƧ ǏǊƻŘƪƽǿ ǇǊȊŜȊƴŀŎȊŀƳȅ ƴŀ ōǳŘƻǿť ŘǊƽƎΣ ŎƘƻŘƴƛƪƽǿΣ ǏŎƛŜȍŜƪ ǊƻǿŜǊƻǿȅŎƘΦ 5ƻŘŀǘƪƻǿƻ ǳŘŀƱƻ ƴŀƳ 
ǎƛť ǳȊȅǎƪŀŏ Ȋ aƛƴƛǎǘŜǊǎǘǿŀ {ǇƻǊǘǳ ǏǊƻŘƪƛ ƴŀ ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎƧť {ǘŀŘƛƻƴǳ aƛŜƧǎƪƛŜƎƻΦ ² ȊŀǎŀŘȊƛŜ ŎŀƱȅ ȊŀƪǊŜǎ ȊƻǎǘŀƱ Ƨǳȍ 
ǘŀƳ ǿȅƪƻƴŀƴȅ Ȋ ǿȅƧŊǘƪƛŜƳ ƴŀǿƛŜǊȊŎƘƴƛ ǘŀǊǘŀƴƻǿŜƧΣ ƪǘƽǊŀ ōťŘȊƛŜ ǳƱƻȍƻƴŀ ǿƛƻǎƴŊΣ ƪƛŜŘȅ ōťŘŊ ǎǇǊȊȅƧŀƧŊŎŜ ǿŀǊǳƴπ
ƪƛ ŀǘƳƻǎŦŜǊȅŎȊƴŜΦ bŀǘƻƳƛŀǎǘ ƪƻƵŎȊȅƳȅ ȊŀŘŀƴƛŀ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎȅƧƴŜΣ ƪǘƽǊŜ ǎŊ ǘŀƪƛƳ ƻǎǘŀǘƴƛƳ ŜƭŜƳŜƴǘŜƳ ōǳŘƻǿȅ ƛƴŦǊŀπ
ǎǘǊǳƪǘǳǊȅ ǇƻŘȊƛŜƳƴŜƧΦ ² Ǌƻƪǳ ǳōƛŜƎƱȅƳ ǊƻȊǇƻŎȊťƭƛǏƳȅ ǊŜŀƭƛȊŀŎƧť ŘǿƽŎƘ ƻǎǘŀǘƴƛŎƘ ȊŀŘŀƵΣ ŎȊȅƭƛ ǿ ƳƛŜƧǎŎƻǿƻπ
ǏŎƛŀŎƘ .ƱƻŎƪƻ ƛ {ǘǊŀŘȅƵ ƛ ǿ ȊŀǎŀŘȊƛŜ ǘȅƳƛ ǊŜŀƭƛȊŀŎƧŀƳƛ ƪƻƵŎȊȅƳȅ ǇǊƻƎǊŀƳ ǇǊȊȅƧťǘȅ Řƻ ǿȅƪƻƴŀƴƛŀ ǿ мффт ǊƻƪǳΦ 
aȅǏƭťΣ ƳƻȍŜ ǘǊƻŎƘť ƴƛŜǎƪǊƻƳƴƛŜΣ ȍŜ ƧŜǎǘŜǏƳȅ ƧŜŘƴŊ Ȋ ƴƛŜƭƛŎȊƴȅŎƘ ƎƳƛƴΣ ƪǘƽǊŀ ǳǇƻǊŀƱŀ ǎƛť Ȋ ǘŀƪƛƳ ǇǊȊŜŘǎƛťǿȊƛťπ
ŎƛŜƳΣ ŘȊƛťƪƛ ǘŜƳǳ ŎƻǊŀȊ ǿƛťŎŜƧ ǏǊƻŘƪƽǿ ƳƻȍŜƳȅ ǇǊȊŜȊƴŀŎȊȅŏ ƴŀ ƛƴŦǊŀǎǘǊǳƪǘǳǊť ǿƛŘƻŎȊƴŊ ς ŘǊƻƎƻǿŊ ƻǊŀȊ ƴŀ 
ǎǇƻƱŜŎȊƴŊΦ 
bŀ ŎȊȅƳ ōťŘȊƛŜ ǇƻƭŜƎŀƱŀ ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎƧŀ {ǘŀŘƛƻƴǳΚ 
WŜȍŜƭƛ ŎƘƻŘȊƛ ƻ {ǘŀŘƛƻƴ aƛŜƧǎƪƛΣ ǊƻȊǇƻŎȊƴť ƻŘ ǘŜƎƻΣ ȍŜ ƻŘ ƭŀǘ ǇƭŀƴƻǿŀƭƛǏƳȅ ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎƧť ǘŜƎƻ ƻōƛŜƪǘǳ ǇƻŘ ƪŊǘŜƳ 
ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƵ ƭŜƪƪƻŀǘƭŜǘȅŎȊƴȅŎƘΦ aŀƳȅ ƴŀ ȊƛŜƳƛ ǿƻƭǎȊǘȅƵǎƪƛŜƧ ǿƛŜƭŜ ƪƭǳōƽǿΣ ƪǘƽǊŜ ǿ ǘŀƪƛƳ ǎǇƻǊŎƛŜ ŘȊƛŀƱŀƧŊΦ aŀπ
Ƴȅ ǿƛŜƭŜ ƛƳǇǊŜȊΣ ƪǘƽǊŜ ǎƛť ƻŘōȅǿŀƧŊ ƴŀ ǘȅƳ ƻōƛŜƪŎƛŜΦ aȅǏƭťΣ ȍŜ ǿŀȍƴŀ ƧŜǎǘ ǘŜȍ ǘǳǘŀƧ ŜƪƻƴƻƳƛŀΣ ŀ ƧŜŘƴȅƳ Ȋ Řƻπ
ŎƘƻŘƽǿ ǘŜƎƻ ƻōƛŜƪǘǳ ōȅƱȅ ǿƱŀǏƴƛŜ ǏǊƻŘƪƛ ǇƻŎƘƻŘȊŊŎŜ Ȋ ǊƽȍƴŜƎƻ ǊƻŘȊŀƧǳ ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƵ Řƻ ȊŀǿƻŘƽǿ ƴŀ ǎȊŎȊŜōƭǳ 
ƪǊŀƧƻǿȅƳ ƛ ƳƛťŘȊȅƴŀǊƻŘƻǿȅƳΣ ŀ ƴŀǿŜǘ ƻƭƛƳǇƛƧǎƪƛƳΦ ²Ŝ ǿǎǇƽƱǇǊŀŎȅ Ȋ tƻƭǎƪƛƳ ½ǿƛŊȊƪƛŜƳ [ŜƪƪƛŜƧ !ǘƭŜǘȅƪƛ ȊƻǎǘŀƱ 
ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƴȅ ǇǊƻƎǊŀƳ ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎƧƛΣ ƪǘƽǊȅ ǎǇƻǿƻŘƻǿŀƱΣ ȍŜ ƴŀǎȊŜ ȊŀŘŀƴƛŜ ȊƻǎǘŀƱƻ ǿȅǘȅǇƻǿŀƴŜ Řƻ ǊŜŀƭƛȊŀŎƧƛ Ƨŀƪƻ 
ƧŜŘƴƻ Ȋ ƴŀƧǿŀȍƴƛŜƧǎȊȅŎƘ ǿ ²ƛŜƭƪƻǇƻƭǎŎŜΦ 5Ȋƛťƪƛ ǘŜƳǳ ȊƴŀƭŀȊƱƻ ǎƛť ƴŀ ƭƛǏŎƛŜ ȊŀŘŀƵ ǇǊȊŜȊƴŀŎȊƻƴȅŎƘ Řƻ ǊŜŀƭƛȊŀŎƧƛ 
ōŜȊǇƻǏǊŜŘƴƛƻ Ȋ aƛƴƛǎǘŜǊǎǘǿŀ {ǇƻǊǘǳΦ ² ǇƛŜǊǿǎȊȅƳ ŜǘŀǇƛŜ ȊƻǎǘŀƱȅ ǿȅƪƻƴŀƴŜ ƛƴǿŜǎǘȅŎƧŜ ƳƴƛŜƧ ǿƛťŎŜƧ Ȋŀ нΣр Ƴƛπ
ƭƛƻƴŀ ȊƱΣ ƴŀǘƻƳƛŀǎǘ ǿ ƭŀǘŀŎƘ ƴŀǎǘťǇƴȅŎƘ ōťŘȊƛŜƳȅ ǳōƛŜƎŀŏ ǎƛť ƻ ƪƻƭŜƧƴŜ ǏǊƻŘƪƛ ƴŀ ŘƻƪƻƵŎȊŜƴƛŜ ǘŜƧ ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎƧƛΦ 
aŀƳ ǘǳ ƴŀ ƳȅǏƭƛ ƪƻƭŜƧƴŜ ŜƭŜƳŜƴǘȅΣ ƴŀ ǇǊȊȅƪƱŀŘ Ƴŀ Ǉƻǿǎǘŀŏ ǎŀƭŀ ƭŜƪƪƻŀǘƭŜǘȅŎȊƴŀ ƻ ŘǳȍȅŎƘ ǿȅƳƛŀǊŀŎƘΣ ōƻ ŀȍ ƻ 
ŘƱǳƎƻǏŎƛ ƻƪƻƱƻ уп ƳΣ ǿ ƪǘƽǊŜƧ ōťŘȊƛŜ Ƴƻȍƴŀ ǇǊȊŜȊ ŎŀƱȅ Ǌƻƪ ǘǊŜƴƻǿŀŏ ǊƽȍƴŜ ŘȅǎŎȅǇƭƛƴȅ ǎǇƻǊǘǳΣ ƳƛťŘȊȅ ƛƴƴȅƳƛ ōƛŜƎ 
ƴŀ сл ƳŜǘǊƽǿΣ ǊȊǳǘ ƻǎȊŎȊŜǇŜƳΣ ǇŎƘƴƛťŎƛŜ ƪǳƭŊΦ 5Ȋƛťƪƛ ǘŜƳǳ ǘŀƪƛŜ ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƴƛŀ ƛ ȊƎǊǳǇƻǿŀƴƛŀ Řƻ ǊƽȍƴŜƎƻ Ǌƻπ
ŘȊŀƧǳ ȊŀǿƻŘƽǿ ōťŘŊ ƳƻƎƱȅ ǎƛť ƻŘōȅǿŀŏ ǇǊȊŜȊ ƻƪǊŊƎƱȅ ǊƻƪΣ Ŏƻ ǘŜȍ ǿǇƱȅƴƛŜ ƴŀ ŘƻŎƘƻŘȅ ǘŜƎƻ ƻōƛŜƪǘǳΦ wƽǿƴƛŜȍ 
ȊŀǇƭŀƴƻǿŀƴŜ ǎŊ ǘŀƪƛŜ ŜƭŜƳŜƴǘȅ ƛƴŦǊŀǎǘǊǳƪǘǳǊȅΣ Ƨŀƪ ǇǊȊŜōǳŘƻǿŀ ȊŀǇƭŜŎȊŀ ƘƻǘŜƭƻǿŜƎƻ ƛ ǎƻŎƧŀƭƴŜƎƻΣ ōǳŘƻǿŀ ǇŀǊπ
ƪƛƴƎǳΦ 5ƻƪǳƳŜƴǘŀŎƧť ƳŀƳȅ ƻǇǊŀŎƻǿŀƴŊ Řƭŀ ŎŀƱƻǏŎƛ ƛ ƧŜǎǘŜǏƳȅ ǘŜǊŀȊ ǘȅƭƪƻ ǳȊŀƭŜȍƴƛŜƴƛ ƻŘ ǇƻȊȅǎƪŀƴȅŎƘ ǏǊƻŘƪƽǿΦ 
5ƻŦƛƴŀƴǎƻǿŀƴƛŜ ǿȅƴƻǎƛ ƻƪƻƱƻ рл҈ ƛ ƳŀƳ ƴŀŘȊƛŜƧťΣ ȍŜ ōťŘȊƛŜƳȅ ǿ ǎǘŀƴƛŜ ǿȅƎƻǎǇƻŘŀǊƻǿŀŏ ǘŀƪƛŜ ǏǊƻŘƪƛ Ȋ ǿƱŀπ
ǎƴŜƎƻ ōǳŘȍŜǘǳΦ 
Czy to jedyna inwestycja sportowa ? 
WŜȍŜƭƛ ŎƘƻŘȊƛ ƻ ǎǇƻǊǘΣ ǘƻ ǘǊȊŜōŀ ǇƻŘƪǊŜǏƭƛŏΣ ȍŜ ƧŜƎƻ ōŀȊŀ ǿ ƻǎǘŀǘƴƛŎƘ ƭŀǘŀŎƘ ǳƭŜƎƱŀ ȊŘŜŎȅŘƻǿŀƴŜƧ ǇƻǇǊŀǿƛŜΦ tǊȊȅƧťπ
ƭƛǏƳȅ Řƻ ǊŜŀƭƛȊŀŎƧƛ ǇǊƻƎǊŀƳ ōǳŘƻǿȅ ǿƛŜƭƻŦǳƴƪŎȅƧƴȅŎƘ ōƻƛǎƪ ǇǊȊȅ ōǳŘȅƴƪŀŎƘ ƻǏǿƛŀǘƻǿȅŎƘ ƛ ƪƻƴǎŜƪǿŜƴǘƴƛŜ Ǝƻ 
ǊŜŀƭƛȊǳƧŜƳȅΦ aƛťŘȊȅ ƛƴƴȅƳƛ ǘŀƪƛŜ ōƻƛǎƪƻ Řƻ ǊƻȊƎǊȅǿŀƴƛŀ с ŘȅǎŎȅǇƭƛƴ ǇƻǿǎǘŀƱƻ ǇǊȊȅ ½ŜǎǇƻƭŜ {Ȋƪƻƭƴƻ-
DƛƳƴŀȊƧŀƭƴȅƳ ǿ hōǊȊŜΦ ¢ƻ ƴŀƧǿƛťƪǎȊŜ ōƻƛǎƪƻ ǘŜƎƻ ǘȅǇǳ ƪǘƽǊŜ ǿȅōǳŘƻǿŀƭƛǏƳȅΦ ² ǳōƛŜƎƱȅƳ Ǌƻƪǳ ǳŘŀƱƻ ƴŀƳ ǎƛť 
ǊƽǿƴƛŜȍ ǎǇŜƱƴƛŏ ƻŎȊŜƪƛǿŀƴƛŀ ƛ ƴŀŘȊƛŜƧť ƳƱƻŘȊƛŜȍȅ ƴŀ ōǳŘƻǿť {ƪŀǘŜǇŀǊƪǳΦ ¢ƻ ǇǊȊŜŘǎƛťǿȊƛťŎƛŜ ǘǊǿŀƱƻ Řƻǎȅŏ ŘƱǳƎƻ 
ȊŜ ǿȊƎƭťŘǳ ƴŀ ǇǊŀŎŜ ǇǊƻƧŜƪǘƻǿŜΣ ŀōȅ Řƻǎǘƻǎƻǿŀŏ ƧŜ Řƻ ƻŎȊŜƪƛǿŀƵ ǳȍȅǘƪƻǿƴƛƪƽǿΦ aȅǏƭťΣ ȍŜ ǘŜǊŀȊ ƳƱƻŘȊƛŜȍ ƧŜǎǘ 
ȊŀŘƻǿƻƭƻƴŀΣ ƴŀ ƻǘǿŀǊŎƛǳ ǿǊťŎȊ ƳƛŜƭƛǏƳȅ ǘŀƪƛŜ ƎƱƻǎȅΣ ȍŜ ǎŊǎƛŜŘƴƛŜ ƎƳƛƴȅ ȊŀȊŘǊƻǎȊŎȊŊ ƴŀƳ ǘŀƪƛŎƘ ƻōƛŜƪǘƽǿΣ ǘŀƪƛŜπ
Ǝƻ ǿȅƪƻƴŀƴƛŀ ƛ ǘŜŎƘƴƻƭƻƎƛƛΦ aŀƳ ƴŀŘȊƛŜƧťΣ ȍŜ ōťŘȊƛŜ ƴŀƳ ǇǊȊŜȊ ǿƛŜƭŜΣ ǿƛŜƭŜ ƭŀǘ ǎƱǳȍȅƱΦ {ǘŀǊŀƳȅ ǎƛť ǘŀƪȍŜ ǎƱǳȍȅŏ Ȋ 
ƪƭǳōŀƳƛ ǎǇƻǊǘƻǿȅƳƛ ǿ ȊŀƪǊŜǎƛŜ ǇƻǇǊŀǿȅ ƛŎƘ ƛƴŦǊŀǎǘǊǳƪǘǳǊȅΦ ² ǇƻǇǊȊŜŘƴƛŎƘ ƭŀǘŀŎƘ ȊƻǎǘŀƱȅ ȊƳƻŘŜǊƴƛȊƻǿŀƴŜ ōƻƛπ
ǎƪŀ ǘǊŀǿƛŀǎǘŜ ǿ ǿƛŜƭǳ ƳƛŜƧǎŎƻǿƻǏŎƛŀŎƘΦ ½ƻǎǘŀƱȅ ǿȅōǳŘƻǿŀƴŜ ǘǊȅōǳƴȅΦ ² ǘȅƳ Ǌƻƪǳ ǇƭŀƴǳƧŜƳȅ ǇŜǿƴŜ ŘȊƛŀƱŀƴƛŀ 
ƛƴǿŜǎǘȅŎȅƧƴŜ ǇǊȊȅ ǇǊȊȅǎǘŀƴƛ ƪŀƧŀƪƻǿŜƧ ǿǎǇƽƭƴƛŜ Ȋ ƪƭǳōŜƳ ƪŀƧŀƪƻǿȅƳ α½ǊȅǿέΦ ¢ǳ ǘŜȍ ƳȅǏƭƛƳȅ ƻ ŘƻŦƛƴŀƴǎƻǿŀƴƛǳ Ȋ 
Ministerstwa Sportu. 
{ƪƻǊƻ ƳƽǿƛƳȅ ƻ α½ǊȅǿƛŜέΣ ǿŀǊǘƻ ǿǎǇƻƳƴƛŜŏ ǘŀƪȍŜ ƻ ǇŀǊƪǳ ƳƛŜƧǎƪƛƳΦ 
²ƱŀǏƴƛŜ ǘŀƪƛƳ ǿŀȍƴȅƳ ǇǊȊŜŘǎƛťǿȊƛťŎƛŜƳ ȊŀǇƭŀƴƻǿŀƴȅƳ ǿ Ǌƻƪǳ ǳōƛŜƎƱȅƳ ƧŜǎǘ ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎƧŀ ƳƛŜƧǎƪƛŜƎƻ ǇŀǊƪǳΦ 
Wǳȍ ǿ ǘȅƳ ƻƪǊŜǎƛŜ ȊƻǎǘŀƱȅ ǿȅƪƻƴŀƴŜ ƴƻǿŜ ƴŀǎŀŘȊŜƴƛŀΦ ½ƻǎǘŀƱŀ ȊƳƻŘŜǊƴƛȊƻǿŀƴŀ ƳǳǎȊƭŀ Řƻ ƻǊƎŀƴƛȊŀŎƧƛ ƛƳǇǊŜȊ ǇƭŜƴŜǊƻǿȅŎƘΦ ¢Ŝƴ ǇǊƻƎram ǳƴƻǿƻŎȊŜǏƴƛŜƴƛŀ ƛƴŦǊŀǎǘǊǳƪǘǳǊȅ ǇŀǊπ
ƪƻǿŜƧ ōťŘȊƛŜƳȅ ƪƻƴǘȅƴǳƻǿŀŏ ǿ Ǌƻƪǳ ōƛŜȍŊŎȅƳΦ aŀƳ ǘǳ ƴŀ ƳȅǏƭƛ ǿȅƪƻƴŀƴƛŜ ƴƻǿȅŎƘ ŎƛŊƎƽǿ ǎǇŀŎŜǊƻǿȅŎƘΣ ǇƻǎǘŀǿƛŜƴƛŜ ƴƻǿȅŎƘ ƱŀǿŜƪΣ ƻǏwieǘƭŜƴƛŀ ƛ ƛƴƴȅŎƘ ǘŀƪƛŎƘ ŜƭŜƳŜƴǘƽǿΣ 
ƪǘƽǊŜ ŘƻōǊȊŜ ǎƱǳȍŊ ǘǳǊȅǎǘƻƳΣ ŀƭŜ ƛ ǇǊȊŜŘŜ ǿǎȊȅǎǘƪƛƳ ƴŀǎȊȅƳ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƻƳΦ aȅǏƭťΣ ȍŜ ǘŜ ȊŀƱƻȍŜƴƛŀΣ ŀōȅ ǿȅƪƻǊȊȅǎǘŀŏ ǿŀƭƻǊȅ ǘǳǊȅǎǘyczne naszej gminy poprzez przygotowanie ich 
Řƻ ƻƪǊŜǎǳ ǿȅǇƻŎȊȅƴƪƻǿŜƎƻΣ ǳŘŀƧŜ ƴŀƳ ǎƛť Ȋ ƴƛŜȊƱȅƳ ǎǳƪŎŜǎŜƳ ǊŜŀƭƛȊƻǿŀŏΦ 
² ǘȅƳ Ǌƻƪǳ ƴŀƧǿƛťŎŜƧ ǏǊƻŘƪƽǿ ǇǊȊŜȊƴŀŎȊƻƴȅŎƘ ȊƻǎǘŀƴƛŜ ƧŜŘƴŀƪ ƴŀ ŘǊƻƎƛΦΦΦ 
¢ŀƪΣ ǘƻ ǇƻƴŀŘ мн Ƴƛƭƛƻƴƽǿ ȊƱΦ 5ƻƪƻƵŎȊȅƳȅ LL ŜǘŀǇ ǘȊǿΦ ƳŀƱŜƧ ƻōǿƻŘƴƛŎȅΣ ƪǘƽǊŀ ȊƴŀƧŘǳƧŜ ǎƛť Ǉƻ ǇƻƱǳŘƴƛƻǿŜƧ ǎǘǊƻƴƛŜ ƎƳƛƴȅΦ aŀ ƻƴa sƪƻƳǳƴƛƪƻǿŀŏ ǿƧŀȊŘ Řƻ ²ƻƭǎȊǘȅƴŀ ƻŘ ǎǘǊƻπ
ƴȅ [ŜǎȊƴŀ Ȋ ǿȅƭƻǘŜƳ ǿ ƪƛŜǊǳƴƪǳ ²ƛŜƭƛŎƘƻǿŀ ƛ ǊƽǿƴƛŜȍ tƻȊƴŀƴƛŀΣ ŀƭŜ ǇǊȊŜŘŜ ǿǎȊȅǎǘƪƛƳ Ƴŀ ƻƴŀ ǳƳƻȍƭƛǿƛŏ ŘƻǎǘťǇ Řƻ ǘŜǊŜƴƽǿ ƛƴǿŜǎǘȅcyjƴȅŎƘΦ ¢ƻ ƧŜǎǘ ǊŜƧƻƴΣ ƎŘȊƛŜ ŦǳƴƪŎƧƻƴǳƧŊ 
Ƨǳȍ ǘŀƪƛŜ ȊŀƪƱŀŘȅΣ Ƨŀƪ αbƻǊŘŀƴέΣ α.ŀȄǘŜǊǎέΣ αCƛǊŜǎǘƻƴŜέΣ ƛ ōťŘŊ ōǳŘƻǿŀƴŜ ƪƻƭŜƧƴŜΦ ²ƱŀǏƴƛŜ ǇǊƻōƭŜƳȅ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎȅƧƴŜ ǎǇƻǿƻŘƻǿŀƱȅ rozǇƻŎȊťŎƛŜ ǇǊŀŎΣ ƪǘƽǊŜ ȊŀƪƻƵŎȊȅƱȅ ǎƛť ƻǇǊŀπ
ŎƻǿŀƴƛŜƳ ǘŀƪƛŜƎƻ αōȅǇŀǎǎǳέ ƱŊŎȊŊŎŜƎƻ ǿǎǇƻƳƴƛŀƴŜ ƪƛŜǊǳƴƪƛΦ ¦ȊȅǎƪŀƭƛǏƳȅ ŘƻŦƛƴŀƴǎƻǿŀƴƛŜ ƛ ȊǊŜŀƭƛȊƻǿŀƭƛǏƳȅ L ŜǘŀǇ ǘŜƎƻ ƻŘŎƛƴƪŀ Řǿa lata temu. Natomiast bardzo trudny odci-
ƴŜƪ ƧŜǎǘ Řƻ ȊǊŜŀƭƛȊƻǿŀƴƛŀ ǿ ǘȅƳ ǊƻƪǳΣ ǇƻƴƛŜǿŀȍ ƳǳǎƛƳȅ ǇǊȊŜƧǏŏ ŀȍ ǇǊȊŜȊ ǘǊȊȅ ƭƛƴƛŜ ƪƻƭŜƧƻǿŜΣ Řƻ bƻǿŜƧ {ƻƭƛΣ [ŜǎȊƴŀ ƛ tƻȊƴŀƴƛŀΦ Na ŘȊƛǎƛŀƧ ƳƻƎť ǇƻǿƛŜŘȊƛŜŏΣ ȍŜ ȊŀƪƻƵŎȊȅƭƛǏƳȅ 
ǇǊŀŎŜ ǇǊƻƧŜƪǘƻǿŜΣ ƳŀƳȅ ǿǎȊŜƭƪƛŜ ǇƻȊǿƻƭŜƴƛŀ ƴŀ ōǳŘƻǿť ƴŀǎǘťǇƴŜƎƻ ƻŘŎƛƴƪŀΣ ǿ ƻŘǇƻǿƛŜŘƴƛƳ ƳƻƳŜƴŎƛŜ ȊƱƻȍȅƭƛǏƳȅ ǿƴƛƻǎŜƪ ƻ ŘƻŦƛƴŀƴǎowaƴƛŜ ȊŜ ǏǊƻŘƪƽǿ ǘȊǿΦ 
αǎŎƘŜǘȅƴƽǿŜƪέΦ ¢ƻ ǇƻǇǊŀǿƛ ǿŀǊǳƴƪƛ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎȅƧƴŜ ǿ ǘŜƧ ŎȊťǏŎƛ ƳƛŀǎǘŀΦ tƻȊƻǎǘŀƱŜ ƛƴǿŜǎǘȅŎƧŜ ǘƻ ŘǊƻƎƛ ŘƻƧŀȊŘƻǿŜ Řƻ ǇƻǎȊŎȊŜƎƽƭƴȅŎh oǎƛŜŘƭƛ ǿ ǿƛŜƭǳ ƳƛŜƧǎŎƻǿƻǏŎƛŀŎƘ ƎƳƛƴȅΦ 
5Ȋƛťƪƛ ǎǿŜƎƻ ǊƻŘȊŀƧǳ ƪƻƴǎŜƪǿŜƴŎƧƛ ǘŜƴ ōŀǊŘȊƻ Řǳȍȅ ƪƻƴŎŜǊǘ ƻŎȊŜƪƛǿŀƵ ǳŘŀƧŜ ƴŀƳ ǎƛť ǿ ǿƛťƪǎȊȅƳ ǎǘƻǇƴƛǳ ǊƻȊƱŀŘƻǿŀŏΦ 
LƴƴŜ ǿŀȍƴŜ ŘȊƛŀƱŀƴƛŀ ǿ Ǌƻƪǳ нлмпΚ 
/ƘŎŜƳȅ ǘŜȍ ǿǎǇƽƭƴƛŜ Ȋ ǇƻǎȊŎȊŜƎƽƭƴȅƳƛ ǎƻƱŜŎǘǿŀƳƛ ǊŜŀƭƛȊƻǿŀŏ ƛƴǿŜǎǘȅŎƧŜ ǇǊƻǎǇƻƱŜŎȊƴŜ ȊǿƛŊȊŀƴŜ Ȋ ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎƧŊ ǇƭŀŎƽǿ ȊŀōŀǿΣ ǏǿƛŜtliŎΦ tǊȊŜȊƴŀŎȊȅƭƛǏƳȅ ƪƛƭƪŀǎŜǘ ǘȅǎƛťŎȅ ȊƱƻπ
ǘȅŎƘ ƴŀ ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎƧť ƻōƛŜƪǘƽǿ ƻǏǿƛŀǘƻǿȅŎƘΦ aȅǏƭťΣ ȍŜ ǿŀǊǘƻ ǿǎǇƻƳƴƛŜŏ ƻ ŦƛƴŀƭƛȊŀŎƧƛ ǇǊƻƎǊŀƳǳ αtǊȊŜŎƛǿŘȊƛŀƱŀƴƛŜ ǿȅƪƭǳŎȊŜƴƛǳ ŎȅŦrowŜƳǳέΦ ²ȅǘȅǇƻǿŀƴŜ ǊƻŘȊƛƴȅ ƻǘǊȊȅƳŀƱȅ 
Ƨǳȍ ƪƻƳǇǳǘŜǊȅΣ ƳŀƧŊ ǿȅƪƻƴŀƴŜ ƛƴǎǘŀƭŀŎƧŜ ƛƴǘŜǊƴŜǘƻǿŜΣ ǎŊ Ǉƻ ǎǇŜŎƧŀƭƛǎǘȅŎȊƴȅŎƘ ǇǊȊŜǎȊƪƻƭŜƴƛŀŎƘΦ 
5ȊƛťƪǳƧť Ȋŀ ǊƻȊƳƻǿťΦ 

Ulica Sosnowa w Karpicku 

Skatepark w Wolsztynie 

Ulica Rzeczna w Wolsztynie 

Scena plenerowa w parku miejskim 


